
 
Szydłowiec, 24 marca 2023 r. 

Or-I.0003.5.2023.DK 
 
 
 
Pan 
Marek Artur Koniarczyk 
Radny Rady Miejskiej  
w Szydłowcu  

 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje z dnia 16.03.2023 r.1 
 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 
(1) Wnoszę o następujące informacje od roku 2010: cyt. "ile lokali mieszkalnych znajduje się 
obecnie w zasobach Gminy Szydłowiec, ile z nich zostało sprzedanych od w/w daty i ile wynosi 
obecnie zadłużenie lokatorskie”. 
 
ODPOWIEDŹ: 
W mieszkaniowym zasobie Gminy Szydłowiec znajduje się 20 lokali mieszkalnych oraz 82 
lokale socjalne. Od 2010 r. zostały sprzedane 131 lokali mieszkalne, w tym: 
w 2010 r. - 21 lokali 
w 2011 r. -   5 lokali 
w 2012 r. - 62 lokale 
w 2013 r. -   6 lokali 
w 2014 r. - 29 lokali 
w 2015 r. -   0 lokali 
w 2016 r. -   0 lokali 
w 2017 r. -   0 lokali 
w 2018 r. -   3 lokale 
w 2019 r. -   0 lokali 
w 2020 r. -   2 lokale 
w 2021 r. -   1 lokal 
w 2022 r. -   2 lokale 
Zadłużenie na dzień 28.02 b.r. wynosi 52.953,10 zł 
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 

(2) W związku z brakiem uiszczania opłat czynszowych za dzierżawę nieruchomości gruntowej 
o powierzchni 5089 m2 wraz z budynkiem parterowym o powierzchni 477 m2, położonej  
w Szydłowcu przy ul. Zamkowej 9 przez Warsztaty Terapii Zajęciowej w Szydłowcu, których 

                                                           
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 21.03.2023 r. 



Kierownikiem jest Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Szydłowcu p. Marek Plewa wnoszę  
o udostępnienie treści umowy użyczenia zawartej w 2013 r. przez poprzedniego Burmistrza 
przez Gminę Szydłowiec a WTZ Szydłowiec oraz udzielenie informacji publicznej na jaki okres 
została zawarta ww umowa użyczenia i czy były wprowadzane jakiekolwiek aneksy do tej 
umowy.  
 
ODPOWIEDŹ: 

Użyte przez Pana stwierdzenie „W związku z brakiem uiszczania opłat czynszowych za 
dzierżawę nieruchomości gruntowej o powierzchni 5089 m2 wraz z budynkiem parterowym  
o powierzchni 477 m2, położonej w Szydłowcu przy ul. Zamkowej 9 przez Warsztaty Terapii 
Zajęciowej w Szydłowcu…”, sugerujące, że nie są wnoszone i egzekwowane należności z tytułu 
opłat czynszowych za dzierżawę nieruchomości wynikające z zawartej umowy, jest 
nieprawdziwe. Gmina Szydłowiec nie zawierała z Warsztatami Terapii Zajęciowej w Szydłowcu 
umowy na dzierżawę w/w nieruchomości, w związku z tym nie powstał obowiązek wnoszenia  
z tego tytułu opłat czynszowych. 
Odnośnie „udostępnienia treści umowy użyczenia zawartej w 2013 r. przez poprzedniego 
Burmistrza przez Gminę Szydłowiec a WTZ Szydłowiec” informuję, że Gmina Szydłowiec nie 
zawierała umowy użyczenia z Warsztatami Terapii Zajęciowej w Szydłowcu.  
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 

(3) Proszę o przedstawienie zestawienia wyjazdów służbowych radnej Jadwigi Kopyckiej  
od 30 listopada 2022 r. tj. w zestawieniu proszę o wyszczególnienie osób delegujących, celów 
wyjazdów służbowych oraz kosztów finansowych delegacji. Wnoszę także o udzielenie 
informacji potwierdzających wykorzystywanie samochodu służbowego Urzędu Miejskiego  
w Szydłowcu przez ww radną, cel tych wyjazdów w ww okresie.  
 
ODPOWIEDŹ: 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Szydłowcu Jadwiga Kopycka w okresie od 30.11.2022 r. nie 
przebywała w podróży służbowej. W w/w okresie nie korzystała również z samochodu 
służbowego Urzędu Miejskiego w Szydłowcu w celu odbywania wyjazdów służbowych.    
 
TREŚĆ INTERPELACJI: 

(4) Cyt. „Planowanie budowy drogi 8KDD podyktowane zostało inwestycją w postaci parku 
handlowego o powierzchni 3900 m2. Realizacja tej inwestycji przyniesie Gminie Szydłowiec 
korzyści w postaci rocznych wpływów z tytułu podatku od nieruchomości do budżetu Gminy 
(ok. 83000,00 zł) oraz nowe miejsca pracy. Informuję ponadto, że w opracowaniu jest 
porozumienie z firmą planującą budowę parku handlowego w sprawie partycypacji w kosztach 
budowy drogi 8KDD”. 
Wnoszę o udostepnienie nazwy firmy, która planuje wybudować ww park handlowy w bliskim 
sąsiedztwie planowanej budowy drogi 8.KDD. 
 
ODPOWIEDŹ: 
Firmą, która planuje wybudowanie paku handlowego w Szydłowcu jest P4U10 Sp. z o.o.  
w Poznaniu. 
 



 
TREŚĆ INTERPELACJI: 

(5) W związku z zamknięciem sali gimnastycznej przy PSP Nr 1 z Oddziałami Integracyjnymi 
im. Jana III Sobieskiego przy ul. Folwarcznej w Szydłowcu zwracam się o informacje jakie 
kroki zostaną podjęte w celu przywrócenia funkcjonalności sali gimnastycznej, jaki zostanie 
wykonany zakres robót modernizacyjnych, ich koszt i planowana data zakończenia tych prac. 
 
ODPOWIEDŹ: 

Informuję, że o zdarzeniu powiadomiony został Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, 
decyzją którego sala została wyłączona z użytkowania. Została wykonana opinia techniczna 
dotycząca istniejącego stropodachu sali gimnastycznej oraz wykonany został kosztorys 
modernizacji dachu sali gimnastycznej na kwotę 282 368,10 zł. Dokonana została wycena szkód 
przez ubezpieczyciela Compensę TU SA Vienna Insurance Group na kwotę 13 540,37 zł. 
Remont dachu przeprowadzony będzie dwuetapowo.  
Pierwszy etap prac wykonany zostanie siłami pracowników Referatu Gospodarki Komunalnej. 
Obejmować będzie naprawę ścian ze strony zewnętrznej oraz wykonanie obróbek blacharskich. 
Skute zostaną uszkodzone tynki i położone nowe. Wykonanie pierwszego etapu pozwoli na 
uruchomienie sali gimnastycznej. 
Drugi etap prac związany jest z koniecznością pozyskania środków zewnętrznych z uwagi na 
wysoki koszt wyceny robót. Złożony zostanie wniosek o środki finansowe z rezerwy 0,4% 
subwencji oświatowej z przeznaczeniem na wykonanie nowego pokrycia dachowego na sali 
gimnastycznej oraz łączniku do sali gimnastycznej. Realizacja tego etapu uzależniona jest od 
pozyskania tych środków. W związku z tym, że decyzja o przyznaniu środków z rezerwy 0,4% 
subwencji oświatowej będzie znana na przełomie sierpnia i września, rozpoczęcie wykonania 
prac modernizacyjnych dachu będzie możliwe jesienią 2023 r., po otrzymaniu dofinansowania.  
 
 

Z poważaniem 
 

BURMISTRZ 
/-/ 

                           Artur Ludew 
 
 
 
 
 
 
 
 
Do wiadomości: 
Rada Miejska w Szydłowcu 


